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Vabilo in zapisnik Odbora za negospodarstvo in 
javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 

financ 
 

Številka: 032-9/2020-6 
Datum: 02.11.2020 

 
 
 

Na podlagi 61. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje  
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2017) sklicujem 

 
 
 

10. sejo Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 
ter javnih financ, ki bo v ponedeljek, 09. 11. 2020 ob 15.00 uri 

na povezavi ZOOM 
 
 
Za sejo predlagam naslednji dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 9. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti ter javnih financ z dne 30. 06. 2020, 
2. Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – 

enota Vrtec Gorje, 
3. Pobude, predlogi in vprašanja. 
 
 
V primeru, da se seje ne boste udeležili, prosimo, da nam sporočite na telefon 04 575 18 00. 
 
 
 

Predsednik odbora: 
Ivan Ratek, l.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vabljeni: 
- Člani Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ: Ivan Ratek, 

Zdenka Repe, Danijela Mandeljc, Bojan Jakopič, Janja Hvala, 
- Mojca Brejc – Osnovna šola Gorje k točki 2, 

- Martina Hribar Brus – občinska uprava. 



 

Številka: 032-5/2020-8 
Datum: 30. 6. 2020 

 
 

Z A P I S N I K  
9. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 
ter javnih financ, ki je bila v torek, 30. junija 2020 ob 15. uri v prostorih 

Občine Gorje. 
 
Prisotni člani: Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Bojan Jakopič, Zdenka Repe in Janja Hvala 
Odsotni: / 
Ostali prisotni:  Mojca Brejc – OŠ Gorje, Božena Kolman Finžgar, Saša Jelenc – Knjižnica A.T. 

Linharta, Alen Gril – Dom Dr. Janka Benedika, Matej Poklukar – Turistično društvo 
gorje, Martina Hribar Brus, Monika Breznik – Občina Gorje 

 
Uvodoma je predsednik pozdravil vse prisotne in ugotovil sklepčnost. Predlagal je sledeči 
DNEVNI RED: 
4. Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti ter javnih financ z dne 2. 6. 2020, 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 2020 – 

rebalans I, predlog, skrajšan postopek, 
6. Sprememba pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v Občini Gorje, predlog – 

skrajšan postopek, 
7. Soglasje k ceni storitev pomoči na domu, 
8. Letna poročila o delu za leto 2019: 

a) Javni zavod Osnovna šola Gorje, 
b) Knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica, 

9. Predstavitev poročila o delavnici – Posvet o razvoju turizma v Gorjah, 
10. Pobude, predlogi in vprašanja. 
 
Dnevni red so prisotni soglasno (5 glasov ZA) sprejeli.  
 
Na predlog predsednika so soglašali tudi s spremembo vrstnega reda obravnav točk dnevnega reda. 
Točke 4., 5. in 6. se obravnavajo takoj za sprejemom zapisnika in pred točkami 2., 3. in 7. Razlog za 
spremembo vrstnega reda obravnav je dati prednost zunanjim poročevalcem.  
 
 

Točka 1: Potrditev zapisnika 8. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 
dejavnosti ter javnih financ z dne 2. 6. 2020 

 
Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Zapisnik 8. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 

financ z dne 2. 6. 2020 se potrdi. 

 
 

Točka 2: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 
2020 – rebalans I, predlog, skrajšan postopek 

 
Monika Breznik je obrazložila razloge za rebalans, povečanja in zmanjšanja na prihodkovni strani, 
povečanja in zmanjšanja v posebnem delu proračuna ter NRP-jih. Med obrazložitvijo so člani odbora 



 

zastavili tudi vprašanja, na katera so dobili odgovore oziroma dodatna pojasnila. Predstavila je tudi 
spremembe in dopolnitve Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Gorje za leto 
2020. 
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP 1:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ predlaga 

Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Gorje za leto 2020 – rebalans I. 

 

SKLEP 2:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ predlaga 

Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Gorje za leto 2020 – 1. sprememba in dopolnitev. 

 
Točka 3: Sprememba pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v Občini Gorje, predlog – 

skrajšan postopek 
 

Obrazložitev vzroka za spremembo pravilnika je podala Martina Hribar Brus. Zaradi prejete 
odpovedi dogovora s strani Nove KBM vrsta pomoči »denarno nakazilo v višini 380,00 EUR z 
nakazilom na novorojenčkov varčevalni oz. transakcijski račun« ni več možna izbira. Torej ostajata še 
dve vrsti pomoči, denarno nakazilo ali vrednostni bon. Razprave ni bilo. 
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ predlaga 

Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme Spremembe pravilnika o enkratni pomoči za 

novorojence v Občini Gorje. 

 
Točka 4: Soglasje k ceni storitev pomoči na domu 

 
Obrazložitev k predlogu cen storitev pomoči na domu je podal direktor Doma Dr. Janka Benedika, g. 
Alen Gril. Predstavil je pravno podlago in metodologijo za pripravo cene. Izračune z vsemi zakonsko 
upoštevanimi elementi cene je pripravila samostojna revizorka ga. Simona Krese. Pred tem je že 
revidirala poslovanje doma Dr. Janka Benedika in podrobno pozna področje. Navedena revizorka je 
cene pomoči na domu pripravila tudi za občini Bled in Radovljica, kjer imenovani dom prav tako 
izvaja storitev pomoči na domu. Na vprašanje po vzroku za povišanje cene, je g. Gril pojasnil, da so 
trenutno veljavne cene od 1.1.2018 in je bil potreben ponoven preračun. V razpravi je bilo 
izpostavljeno vprašanje glede različnih indeksov rasti cen. Pri ceni za uporabnika je pri novem 
predlogu cena za nedeljo višja za 10,84%, lastna stroškovna cena pa le za 1,87%. Člani odbora prosijo 
za pojasnilo na seji občinskega sveta.  
Poleg tega je bilo opozorjeno na potrebo po sklenitvi dogovora za kritje stroškov materiala in 
storitev, ki presegajo 15% in niso všteti v ceno storitve. 
 
 Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ predlaga 

Občinskemu svetu Občine Gorje, da, v primeru pojasnjenih indeksov povišanih cen, poda 

soglasje k ceni storitev pomoči na domu z dnem veljave 01.07.2020.  

 
 



 

Točka 5: Letna poročila o delu za leto 2019 

 

a) Javni zavod Osnovna šola Gorje 
Poročilo za leto 2019 je na kratko predstavila ravnateljica Mojca Brejc. Bistvenih odstopanj od načrta 
ni bilo. V razpravi je bila ponovno izpostavljena potreba po ureditvi prostorov nad telovadnico in 
primernost stavbe vrtca. Ostaja nekaj odprtih zadev za urediti, predvsem prostori za izvajanje 
predšolske vzgoje.  
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ se je 

seznanil z letnim poročilom o delu JZ Osnovna šola Gorje za leto 2019. 

 
b) Knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica 

Poročilo za leto 2019 je na kratko predstavila direktorica Božena Kolman Finžgar. Knjižnica Gorje je 
bila poslovno in finančno uspešna, v okviru načrta in na ravni prejšnjih let. Kazalniki se umirjajo, 
njihove rasti po odprtju nove knjižnice ni več zaznati. V razpravi je bilo predstavljeno trenutno 
delovanje zaradi ukrepov v zvezi s preprečevanjem širjenja virusa in s tem posledično novi načini 
izposoje – brezkontaktno in izposoja po pošti. Poleg tega je bil izpostavljen problem parkiranja pred 
knjižnico. Parkirno mesto, označeno z ustrezno tablo, da je rezervirano za obiskovalce knjižnice, je 
zasedeno s strani stanovalcev iz iste stavbe. Stanovalci so bili na to že opozorjeni, vendar spremembe 
ni. Primerno bo obvestiti redarstvo, da izda opozorilo oz. globo.  
   
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ se je 

seznanil z letnim poročilom o delu Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za leto 2019. 

 
Točka 5: Predstavitev poročila o delavnici – Posvet o razvoju turizma v Gorjah 

 
Poročilo je predstavil Matej Poklukar, član Razvojne skupine Turističnega društva Gorje. Izpostavil 
je, da so bila predavanja oz. predstavitve praks, ki so bile izvedene pred delavnicami, zelo koristne in 
zanimive. Prav tako so bile uspešne delavnice, na podlagi katerih je nastal zbir zanimivih in 
raznovrstnih idej ter predstavil nekaj najbolj izpostavljenih. Na podlagi tega je potreben dogovor 
glede njihove postopne realizacije. V razpravi se je izpostavilo, kaj v Gorjah primanjkuje in bi bilo 
potrebno prednostno urediti.  
 
Prisotni so na predlog predsednika (5 glasov ZA) sprejeli 

SKLEP:  
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ se je 

seznanil s Poročilom o delavnici – Posvet o razvoju turizma v Gorjah.  

 
Točka 5: Pobude, predlogi in vprašanja 

 
Ni bilo razprave. 
 
Predsednik je zaključil s 9. sejo in se prisotnim zahvalil za udeležbo.  
Seja je bila zaključena ob 16.20. 

 
Zapisali: 
Martina Hribar Brus, Ad. 1, 3-7,       Predsednik odbora 
Monika Breznik, Ad. 2          Ivan Ratek 



 

     Vabilo in zapisnik Odbora za 
gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 

službe 
 

Številka: 032-9/2020-5 
Datum: 02.11.2020 

 
 

Na podlagi 61. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje  
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2017) 

 
 

8. sejo Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe, ki bo v ponedeljek, 09. 11. 2020, ob 15.30 uri 

na povezavi ZOOM 
 
 
Za sejo predlagam naslednji dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 1.6.2020 
2. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občini Gorje  
3. Poročilo o delu javnega podjetja Infrastruktura Bled za leto 2019 
4. Program zimske službe 2020/2021 
5. Poročilo koncesionarja za izvajanje javne službe čiščenja in odvodnjavanja odpadnih 

voda WTE za leto 2019 
6. Celostna prometna strategija Občine Gorje 
7. Pobude, predlogi in vprašanja 
 
 
 
V primeru, da se seje ne boste udeležili, prosimo, da nam sporočite na telefon 04 575 18 00. 
 
 
 
 Predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja 
 in gospodarske javne službe: 

Edvard Torkar, l.r. 
 
 
 
 
Vabljeni: 
- Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe: Edvard Torkar, Pavel 

Jakopič, Dominik Piber, Jakob Por, Uroš Soklič, 
- Janez Resman, Štefan Korošec – Infrastruktura Bled k točkam 2, 3 in 4, 
- Anže Bizjak – WTE Bled k točki 5, 
- Katja Miklič - PNZ svetovanje projektiranje d.o.o. k točki 6, 
- Drago Bregant, Martina Hribar Brus  - občinska uprava. 



 

Številka: 032-4/2020-11 
Datum: 1.6.2020 
 

ZAPISNIK 
7. seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 

službe, ki je bila v sredo, dne 1.6.2020 ob 16.00 uri, v prostorih 
Občine Gorje. 

 

Prisotni: Edvard Torkar (predsednik), Pavel Jakopič (podpredsednik), Jakob Por, Uroš 
Soklič, Dominik Piber  

Ostali prisotni: Vojko Kapus (Zavod Marka Kapusa),Miha Brenčič (Fakulteta), Štefan 
Korošec (Infrastruktura Bled), Jožica Lužnik, Barbara Whitfield (OU), Peter 
Torkar (župan) 

 
Seja se je začela ob 16.00 uri. 
Predsednik je lepo pozdravil vse prisotne in predlagal dnevni red. 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 
11. Potrditev zapisnika 6. redne seje; 
12. Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 

občinske gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali 
v zavetišču na območju občine Gorje; 

13. Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju občine 
Gorje, predlog – prva obravnava; 

14. Program zbiranja komunalnih odpadkov na območju občine Gorje za leto 2020; 
15. Sprememba tehničnega pravilnika o ravnanju s komunalnimi odpadki na območju 

občine Gorje; 
16. Mobilnostni načrt Vintgar; 
17. Poročilo o izvedbi sledilnega poizkusa na širšem območju zajetja Ovčje jame v dolini 

reke Radovne; 
18. Pobude, predlogi in vprašanja 

ZA: 5 PROTI: 0 
Za dnevni red je bila predlagana sprememba. Predlagano je bilo, da se 3 točka uvrsti takoj za 
potrditev zapisnika. Dnevni red je bil soglasno sprejet. Soglasno so bile potrjene tudi 
spremembe vrstnega reda 7. , 4.5. in 6. točke. točke. 
 

Točka 1: Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje 
 

Pripomb na zapisnik ni bilo.  

SKLEP: Zapisnik 6. seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe z dne 6.11.2019 se potrdi. 

ZA: 5 PROTI: 0 
 

Točka 2: Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na 
območju občine Gorje, predlog – prva obravnava 

 
Predsednik je predal besedo g. Vojku Kapusu, ki je na kratko razložil kako je pripravljen 

Odlok o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju občine Gorje. 



 

Pravilnik je namenjen, da občina začne sistematično urejati objekte (hkrati tudi sistematično 

sofinancirati), kjer občina ne bo gradila kanalizacije oziroma tudi na območjih kjer se bo 

gradila in bodo prikazani trikratni stroški priključevanja in bi s tem lahko omogočila 

izgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav (neracionalen priključek). Občina bi imela 

možnost urejanja sofinanciranja na več načinov. Odločitev je bila, da se uredi na utečen način 

s sprejemom pravilnika in potem opredelitvijo sredstev v proračunu. V letošnjem letu je 

predvidena višina sredstev 20.000 EUR. Sredstva se bodo delila na podlagi vloge in na 

podlagi predpisanih kriterijev v pravilniku. Sofinanciranje se dogaja z razlogom, ker so 

občine zavezane k izpolnjevanju doseganja priključenosti (časovno vezano). Končni roki se 

stalno spreminjajo, podaljšujejo. V aglomeraciji Podhom se bo ta problem reševal s 

sofinanciranjem (s kohezijskimi sredstvi). Ob izvajanju projekta se je pokazalo, da se tudi v 

tem delu ne bo dalo priključiti vseh objektov. Potrebno je doseči 98 % priključenost. Program 

opremljanja na ravni občine je potrebno še pripraviti. Za območje aglomeracije Podhom, pa 

je bila ta analiza pripravljena in urejena in se v tem delu omogoči sofinanciranje malih 

komunalnih čistilnih naprav za objekte za katere je bilo določeno, da priključevanje na 

kanalizacijo ni možno oziroma predstavlja nesorazmerno visoke stroške (trikratne). V 

pravilniku se predvideva višina sofinanciranja 1000 EUR ali 50 % stroškov. Stopnja 

sofinanciranja se lahko spreminja. Za nadaljnja sofinanciranja na ostalih območjih občine je 

potrebno najprej sprejeti program opremljanja (vsaj do konca leta, da se bo drugo leto lahko 

izvajalo).  

Pravilnik je bil dan v razpravo. Izpostavljeno je bilo vprašanje od koga pridobi stranka 

oziroma lastnik potrdilo, da je objekt zgrajen pred letom 1967. Potrdilo izdaja upravna enota. 

Občina nima pristojnosti, da odloča o tem, kdo ima legalno zgrajene objekte. Kaj pa višina 

sofinanciranja, če je vrednost 4.000 EUR. Upoštevata se oba kriterija. Ali bi se lahko 

upošteval zgolj ekološki vidik pravilnika? Občina ne sme sofinancirati objekta, ki ni legalno 

zgrajen. Na podlagi predloženih dovoljenj se bo ugotavljala skladnost objekta. Če se čez leta 

izkaže, da ni legalna gradnja, bo pogodba o sofinanciranju nična. Izpostavljeno je bilo 

vprašanje, če se ve točno število objektov, ki bodo morali biti opremljeni z malimi 

komunalnimi čistilnimi napravami. Za aglomeracijo Podhom se to število ve (projekt se 

izvaja na aglomeracije, ki so veljale do leta 2019). Ali je predvideno, da ima vsak objekt svojo 

čistilno napravo? Seveda, lahko pa je tudi večstanovanjska. Izpostavljeno je bilo, da čistilna 

naprava deluje, ko je stalni dotok. Objekti v aglomeraciji so stalno poseljeni, drugače bo 

moral lastnik zagotoviti dodatne naprave, da bo čistilna delovala. 

 

SKLEP: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju 
malih 
komunalnih čistilnih naprav na območju občine Gorje, predlog – prva obravnava. 

Za: 5 PROTI: 0 
 

Točka 3: Poročilo o izvedbi sledilnega poizkusa na širšem območju zajetja Ovčje 
jame v dolini reke Radovne in izotopske raziskave 

 
Predsednik je dal besedo. G. Brenčiču. Predstavil je raziskavo, ki je bila narejena v letu 2018 
in v nadaljevanju izotopske raziskave - izračun deleža vode, ki je v zajetju Ovčje jame (eno 
najbolj izdatnih zajetji v Slovenij). Izhodišče za raziskavo je bilo onesnaženje v letu 2014, 



 

pred tem letom tega onesnaženja ni bilo. Prišlo je do vprašanja ali dejansko priteka voda iz 
Mežakle in v nadaljevanju katere vode je več v zajetju (Radovne ali vode iz Mežakle). Izveden 
je bil sledilni poskus s Pernikov. V vrtačo na Pernikih je bilo ulito barvilo (nevidno), ki so ga 
zalili z vodo. Prisotnost sledila je bila kontrolirana na različnih točkah (izvir Zatrep, Smešnik, 
izviri Tročna, na zajetju Ovčje jame, Črna Rečica, Laze). Sledilo je bilo na Smešniku prisotno 
že po 31 urah. Poskus je potekal 75 dni. Na izvirih so bili izmerjeni tudi pretoki. Na območju 
Črne Rečice in Lazov in Zatrepa, se sledilo ni pojavilo. Barvilo se je pojavilo tudi na zajetju. 
Prikazani so bil grafikoni raziskav. Sledilni poskus je pokazal, da je povezava med Perniki in 
zajetjem nedvomna. Verjetno, če bi bila v poskusu uporabljena večja koncentracija sledila, bi 
posledično tako dobili več sledila tudi v zajetju. Po sledilnem poskusu so bile narejene še 
dodatne raziskave. Ponovno se je ponovilo vzorčenje, enako kot v letu 2018, vendar samo na 
območju Ovčjih jam. Namen vzorčenja je bila izotopske analiza. Nimajo nobene povezave z 
radioaktvinostjo. Merilo se je samo lastnosti vode. Po odvzemu vzorcev so bili le-ti poslani v 
laboratorij, kjer se je določila izotopska sestava vode. Izotopska sestava Radovne je drugačna 
od izotopske sestave vode z Mežaklje. Raziskave so bile prav tako grafično predstavljene. 
Rezultati so pokazali, da so v zimskem času prisotne samo vode iz Mežakle, v poletnih 
mesecih pa voda iz Radovne. Občasno pa mešano – vse vode. Torej so v zajetju prisotne vode 
iz Mežakle in iz reke Radovne.  
 
Vprašanje se je nanašalo na količino sledila, ki je prišlo na izvirih na površje. 30 % sledila se 
je pojavilo na izvirih. Razlogov, da ne pride na površje vse sledilo je lahko več (se sledilo 
vedno malo absorbira, morda pa je čez čas prišlo še nekje ven (opazovanje še nekaj dodanih 
mesecev)). Postavljeno je bilo vprašanje, če so te meritve osnova za nadaljevanje - 
vodovarstvena območja. Vodovarstvena območja so določena. Uredba je v usklajevanju – 
gradben del, ministrstvo za kmetijstvo še ne sodeluje pri pripravi uredbe. Prikazana so bila 
nova vodovarstvena območja. Postavljeno je bilo tudi vprašanje dotoka s Pokljuke. 
Odgovorjeno je bilo da v tem delu ni relavanten. Ta dotok se opazuje pri višjih izvirih, kot so 
Lipnik, Zmrzlek,… 
 

SKLEP: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da se seznani s Poročilom o izvedbi sledilnega 
poizkusa na širšem območju zajetja Ovčje jame v dolini reke Radovne. 

Za: 5 PROTI: 0 
 

Točka 4: Program zbiranja komunalnih odpadkov na območju občine Gorje za leto 
2020 

 
Predsednik je dal besedo g. Korošcu, da predstavi program ravnanja s komunalnimi odpadki. 
Program se je posodobil glede na uporabnike, zbranih količin odpadkov, nekatere definicije 
se bile razširjene. Spremembe v programu so nastale tudi zaradi odstranitve zabojnikov za 
zeleni odpad. Spremembe so na področju zbiranja odpadnega papirja. Do sedaj so vsak prvi 
petek v mesecu pobirali papir od vrat do vrat prosto, kakor koli so ga občani pripravili, sedaj 
pa se bo pobiral v zabojnikih. Infrastruktura Bled bo pripravila akcijo prodaje zabojnikov. 
Ugotavlja se, da imajo nekateri za embalažo premajhne kante. Tako, da obstaja rešitev, da 
bodo zabojnike za embalažo uporabili za zbiranje papirja, za embalažo pa bodo pripravili 
večje zabojnike. V pravilniku so dodane nove definicije ekoloških otokov, glede na to, da sta 
sedaj v občini dva podzemna, hišno kompostiranje se predlaga v zaprtih kompostnikih. 
Druge dikcije se od prejšnjih let ne razlikujejo. Pri prevzemanju odpadkov v zbirnem centru 
je želja, da bi se občani legitimirali (položnica, osebni dokument), ker se pojavljajo 
izkoriščevalci tega sistema. 



 

 
V razpravi je bilo omenjeno, da se je v preteklih letih že izvajalo legitimiranje strank, ki so 
pripeljale odpadke na zbirni center. 
 

SKLEP: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da Program zbiranja komunalnih odpadkov na 
območju občine Gorje za leto 2020 potrdi. 

Za: 5  PROTI: 0 
 

Točka 5: Sprememba tehničnega pravilnika o ravnanju s komunalnimi odpadki na 
območju občine Gorje 

 
Veljavni tehnični pravilnik je bil sprejet leta 2014. Nekateri členi so dejstvo spremenjenih 
razmer. Predstavljeno je bilo, da je prvi člen sprememba glede vozil, drugi člen je v zvezi z 
zbiranjem zelenega odpada na eko otokih (teh zabojnikov letos ni bilo in jih ne bo). 
Uporabniki imajo kupone ali pa oddajo zeleni odpad na zbirnem centru. Na novo se podajajo 
minimalne velikosti zabojnikov glede na število oseb. (vsi občani imajo doma zabojnike za 
embalažo, eko otoki pa so kljub temu polni). Na novo se dodajajo velikosti zabojnikov za 
vikende. Spremembe se nanašajo tudi v zadevi podzemnih ekoloških otokov, sprememba 
določitve ure za prevzemanje zabojnikov. V pravilniku so malo širše opredeljene osnove za 
obračun. Pojavila se je težnja da se sobodajalce rangira po opravljenih nočitvah. Opozorjeno 
je bilo, da je pri pripravi gradiva prišlo do napake. V pravilniku manjka preambula, ki definira 
na podlagi katerega čelna se pravilnik sprejema. 
Vprašanj ni bilo. 
 

SKLEP: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, sprejme Spremembe Tehničnega pravilnika o 
ravnanju s komunalnimi odpadki na območju Občine Gorje – skrajšani postopek 

Za: 5 PROTI: 0 
 
Točka 6: Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 
občinske gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v 

zavetišču na območju občine Gorje 
 

Predsednik je dal besedo ga. Whitfield. Obrazložila je, da je potreba po predlogu tega odloka 
nastala 1.3.2020, ko je Perun prenehal z dejavnostjo in je prenehal delovat. Občina Gorje 
trenutno ne zagotavlja te službe. Leta 2012 je občina sprejela odlok o načinu opravljanja. 
Takrat se je sprejelo, da se bo ta služba opravljala kot koncesionirana dejavnost. Zakon o 
gospodarskih javnih službah zahteva sprejetje še tega odloka, ki določa kaj je predmet in 
pogoje za podelitev koncesije. Podrobneje določeno območje izvajanja gospodarske javne 
službe, uporabniki ter razmerja do uporabnikov; pogoji, ki jih mora izpolnjevati koncesionar; 
morebitna javna pooblastila koncesionarju; splošni pogoji za izvajanje gospodarske javne 
službe in za uporabo javnih dobrin, ki se z njo zagotavljajo; vrsto in obseg monopola ali način 
njegovega preprečevanja; začetek in čas trajanja koncesije; viri financiranja gospodarske 
javne službe; način plačila koncesionarja ali način plačila odškodnine za izvrševanje 
gospodarske javne službe oziroma varščine. Določi se tudi nadzor nad izvijanjem koncesije. 
Določi se člana v svetu zavetišči. Določi se, da ima občina nadzor nad finančnim poslovanjem 
koncesionarja in nad izvajanjem pogojev določenih s koncesijo. S tem aktom bo občina dobila 
možnost javnega razpisa, da se dobi nekoga, ki bo to službo upravljal. 
Vprašanj ni bilo. 



 

 

SKLEP: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da sprejme predlog Odloka o predmetu in pogojih za 
podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 
pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na območju občine Gorje s 
predlogi iz razprave – prva obravnava 

Za: 5 PROTI: 0 
 
Predstavitve mobilnostnega načrta ni bilo, ker je bila že pripravljena v Gorjanskem domu. 
Postavljeno je bilo vprašanje enosmernega prometa v Spodnjih Gorjah. Ali bo ta potreben ali 
ne. Fino je, če imamo ukrepe v načrtu narejene, ker se jih lahko kasneje hitro poslužiš. Glede 
na to, da je državna cesta vključena v samo enosmerno ureditev, je dobro, da so zadeve 
pripravljene do te mere, da se jih kasneje lahko hitreje uredi. Izpostavljeno je bilo, da naj TD 
Gorje ne bi najemalo takih avtobusov, ki bi že zaradi svoje teže kršili prometne predpise. 
 

Točka 7: Mobilnostni načrt Vintgar 

SKLEP: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 
Občinskemu svetu Občine Gorje, da se sprejme z mobilnostnim načrtom Vintgar. 

Za: 4  PROTI: 0 
 

Točka 8: Pobude, predlogi in vprašanja 
 

 
Predsednik je zaključil 7. sejo in se prisotnim zahvalil za udeležbo. 
Seja je bila zaključena ob 18.00 uri. 
 
 
Zapisala: 
Jožica Lužnik 
 
 
 
 Predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja 
 in gospodarske javne službe: 

Edvard Torkar 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

Vabilo in zapisnik Odbora za prostorsko 
planiranje in gospodarjenje z nepremičninami 

 
Številka: 032-9/2020-4 

Datum: 02.11.2020 
 
 

Na podlagi 61. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorje  
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2017) 

 
 
 

sklicujem 8. sejo Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami, ki bo v ponedeljek, 09. 11. 2020 ob 16:30 

na povezavi ZOOM 
 
 
 
Za sejo predlagam naslednji dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 7. redne seje Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 

nepremičninami z dne 14.9.2020  
2. Odločanje o obstoju javnega interesa graditve žičniških naprav 
3. Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parc. št. 720/2 k.o. 2187 
Zgornje Gorje 
b) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljiščih s parc. št. 327/10 in 327/11 
k.o. 2188 Poljšica 
c) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parc. št. 719/2 k.o. 2187 
Zgornje Gorje 
d) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljiščih s parc. št. 509 in 743/10 k.o. 
2187 Zgornje Gorje   

4. Pobude, predlogi in vprašanja. 
 
V primeru, da se seje ne boste udeležili, prosimo, da nam sporočite na telefon 04 575 18 00. 
 
 
 Predsednica odbora za prostorsko planiranje 

in gospodarjenje z nepremičninami: 
Zdenka Repe, l.r. 

 
 
 
 
Vabljeni: 
- Člani Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: Zdenka Repe, Primož Pretnar, 

Pavel Jakopič, Boštjan Komar, Thomas Černe. 
- Aleš Zalar, direktor RTC Zatrnik d.o.o. – k točki 2, 
- Barbara Whitfield, občinska uprava Občine Gorje. 



 

Številka: 032-4/2020-11 
Datum: 14.9.2020 
 

ZAPISNIK 
7. seje Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 

nepremičninami, ki je bila v ponedeljek, dne 14.9.2020 ob 15.00 uri v 
Gorjanskem domu 

 
Prisotni: Primož Pretnar-podpredsednik, Pavel Jakopič, Boštjan Komar, Thomas Černe 
Odsotni: Zdenka Repe (odsotnost opravičila) 
Ostali prisotni: Peter Torkar (župan), Nuša Jesenšek (OU)  
 
Seja se je začela ob 15.00 uri. 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
19. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Odbora za prostorsko planiranje in 

gospodarjenje z nepremičninami 
20. Ustavitev postopka javnega zbiranja ponudb za prodajo nepremičnine občine Gorje s 

parc. št. 518/5 k.o. 2187 Zgornje Gorje 
ZA:4  PROTI: 0 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

Točka 1: Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje 
 

Pripomb na zapisnik ni bilo.  

SKLEP: Zapisnik 6. seje Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami z dne 1.6.2020 se potrdi. 

ZA:4  PROTI: 0 
 

Točka 2: 2. Ustavitev postopka javnega zbiranja ponudb za prodajo nepremičnine   
občine Gorje s parc. št. 518/5 k.o. 2187 Zgornje Gorje  

Podpredsednik je predal besedo g. Petru Torkarju (županu), ki je na kratko predstavil  

razloge za prodajo nepremičnine občine Gorje s parc. št. 518/5 k.o. 2187 Zgornje Gorje.  

Podpredsednik Primož Pretnar je prebral vse tri sklepe in sledilo je glasovanje. 

 

1. SKLEP: Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu, da se sprejme sklep,  
da se postopek javnega zbiranja ponudb za prodajo nepremičnine občine Gorje s parc. 
št. 518/5, k. o. 2187 Zgornje Gorje se ustavi. 
Prodaja nepremičnine Občine Gorje s parc. št. 518/5 k. o. 2187 Zgornje Gorje se 
umakne iz Načrta razpolaganja z nepremičninami, ki je sestavni del Odloka o 
proračunu za leto 2020.  

ZA:0 PROTI: 3 VZDRŽAN:1 
 

 

2. SKLEP: Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami 
predlaga občinskemu svetu, da se sprejme sklep, da se postopek javnega zbiranja 



 

ponudb za prodajo nepremičnine občine Gorje s parc. št. 518/5, k. o. 2187 Zgornje 
Gorje z izhodiščno ceno 90.000,00 EUR se nadaljuje. V kolikor ne pride do prodaje v 
okviru tekočega postopka zbiranja ponudb se postopek lahko vsakokrat ponovi z 
izhodiščno ceno, ki bo nižja od izhodiščne cene predhodnega neuspelega zbiranja 
ponudb. 
Izhodiščna cena za prodajo stvarnega premoženja, ki je navedeno v Načrtu 
razpolaganja s stvarnim premoženjem za leto 2020 ne sme biti nižja od ocenjene 
vrednosti, lahko pa se Občinska uprava pri pripravi postopka prodaje samostojno 
odloči za izklicno ali izhodiščno ceno, ki je višja od ocenjene vrednosti navedene v 
Načrtu razpolaganja s stvarnim premoženjem, če za to obstajajo ekonomski razlogi.  

ZA:3  PROTI:0 VZDRŽAN:1 
 

3. SKLEP: Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami 
predlaga občinskemu svetu, da  sprejme sklep, da župan Občine Gorje nemudoma 
ustavi objavo, ki ni skladna s sklepom občinskega sveta Občine Gorje, ki je bil sprejet 
na 9. redni seji pod točko 17b in cenitvenim poročilom št. 554-OZ-2019. Župan s 
ponovno objavo uresniči sklep sprejet na 9. redni seji pod točko 17b, ki je bil skladen 
z obrazložitvijo te točke na podlagi katere je potekalo glasovanje. 

ZA:0 PROTI:3 VZDRŽAN:1 
 
 
Podpredsednik je zaključil 7. sejo in se prisotnim zahvalil za udeležbo. 
Seja je bila zaključena ob 15.30 uri. 
 
Zapisala: 
Nuša Jesenšek 
 
 Podpredsednik odbora za prostorsko planiranje 

in gospodarjenje z nepremičninami: 
Primož Pretnar 

 
 
 


